
O našich nejmladších ženách 

Jistě jste si také všimli té úžasné invaze krásy, mládí a vitality do naší ženské veteránské atletiky. Řeč 

bude o dění v kategoriích W35, W40 a W45 zhruba v posledních dvou létech. Povím Vám, jak jsem je 

sledoval já. 

Když jsem se na jaře roku 2011 odvážil závodit za béčko LIAZu Jablonec v  přeboru družstev 

Libereckého atletického svazu (LKAS), všimnul jsem si party českolipských veteránek, většinou z W35, 

jak vytvořily svoje družstvo a jak srdnatě bojují o každý bod. Na písecké veteraniádě 2011 jsem poznal 

první ze závodnic, tehdy se ještě rodícího, nového týmu AC Praha 1890. Nu a vedle nich jsem 

postupně poznal několik dalších mladých závodnic i z jiných oddílů. Těší mne, že jich většinu znám 

osobně a mohu s nimi na závodech vést alespoň stručnou konverzaci. Statisticky přesně, znám 

osobně z těch mladých sportovkyň čtyři z České Lípy, čtyři z AC Praha 1890, tři z Jablonce a dále po 

jedné z Brna, Českých Budějovic, Kotlářky, Liberce, Radotína a Turnova. Tedy celkem 17 milých tváří. 

Některé další znám dosud bohužel jen pouze podle jmen, za kterými zapisuji do našich tabulek jejich 

výkony. A že to jsou někdy i výkony opravdu úctyhodné, vždyť stačily i na medaile v Žitavě! Ty 

neznámé závodnice jsou pro mne zatím v rámci působnosti LKAsu čtyři. Dokud je nespatřím a nedám 

se s nimi do řeči, tak snad ani nepřestanu závodit. 

Ladislav Dvořák, 10. prosince 2012 


